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MĚSTO VYSOKÉ NAD JIZEROU 
 

Zápis 

z mimořádného veřejného zasedání Zastupitelstva města Vysoké nad Jizerou,  
konaného dne 30. května 2016 od 18:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ ve Vysokém nad Jizerou  

 

přítomno: 13 členů zastupitelstva města  

omluveni: Bc. Aleš Havelka, Vojtěch Regál  

ověřovatelé zápisu: Bc. Vladimír Jindra, Ing. Roman Čivrný 

návrhová komise: Ondřej Nosek, Jan Nosek, Ing. Markéta Zelinková 

zapisovatel: Ing. Jiří Bartoš 

 

Program jednání:  

 

 Úvod, schválení programu 

 Volba ověřovatelů zápisu, návrhové komise a zapisovatele 

 Schválení zápisu z minulého jednání ze dne 25. 4. 2016 

 Různé 

a) Vysoké nad Jizerou - splaškové kanalizace a ČOV (navýšení RoPD a změna zástavní smlouvy)  

 Diskuse 

 Závěr 

 

Jednání řídila starostka města Mgr. Lucie Strnádková 

 

Při zahájení zasedání bylo přítomno13 členů zastupitelstva. 
 

1. Úvod, schválení programu  

Starostka města Mgr. Lucie Strnádková přivítala přítomné zastupitele a veřejnost. Konstatovala, že toto veřejné 

zasedání bylo řádně svoláno a je přítomna nadpoloviční většina všech jeho členů, a tudíž je veřejné zasedání  

usnášeníschopné. Následně vyzvala zastupitele ke schválení programu. 

 

Návrh usnesení:   

ZM schvaluje program jednání.  

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0  
 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu, návrhové komise a zapisovatele  

Starostka města vyzvala zastupitele ke schválení návrhové komise ve složení předseda Ondřej Nosek, členové Jan 

Nosek a Ing. Markéta Zelinková, ověřovatelů zápisu ve složení Bc. Vladimír Jindra, Ing. Roman Čivrný a 

zapisovatele Ing. Jiřího Bartoše. 

 

Návrh usnesení:  
ZM schvaluje návrhovou komisi ve složení předseda Ondřej Nosek, členové Jan Nosek, Ing. Markéta Zelinková, 

ověřovatelů zápisu ve složení Bc. Vladimír Jindra, Ing. Roman Čivrný a zapisovatele Ing. Jiřího Bartoše. 

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0   
 

 

3. Schválení zápisu z minulého jednání ze dne 25. 4. 2016 

Starostka města vyzvala zastupitele ke vznášení připomínek k zápisu z jednání zastupitelstva města ze dne 

25. 4. 2016.  
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Návrh usnesení:   

ZM schvaluje zápis z veřejného zasedání zastupitelstva města ze dne 25. 4. 2016. 

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0  
 

4. Různé: 

a) Vysoké nad Jizerou - splaškové kanalizace a ČOV (navýšení RoPD a změna zástavní smlouvy)  

Zastupitelům byl předložen dodatek č. 1 ke smlouvě č. 09048321 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 

prostředí na akci Vysoké nad Jizerou – splašková kanalizace a ČOV a dále rozhodnutí o poskytnutí dotace (změna), 

technická a finanční příloha a zástavní smlouva č. 09048321 – Z2 (nahrazující původní zástavní smlouvu 

č. 09048321 - Z. V dodatku se jedná o navýšení finančních prostředků v souvislosti se započtením uznatelných 

výdajů na celou akci. Konkrétně se jedná a navýšení finančních dotačních prostředků o 1.138.837,36 Kč (navýšení 

půjčky o 113.883,74 Kč, dotace z EU 968011,76 a dotace ze stát. rozp. 56.941,86 Kč). K navýšení půjčky dochází 

z toho důvodu, že je stanoven 1 % poskytnutých dotačních prostředků. Díky navýšení půjčky bude také upravena 

její čtvrtletní splátka o 2.919,92 Kč. Dokumenty pro vyřízení přišly těsně před svoláním jednání ZM. 

Rozprava:  

- Bc. Jindra se zeptal, zda jsou připravené výdaje, když máme na jedné straně zvýšené příjmy.    

- Mgr. Strnádková odpověděla, že zvýšené příjmy budou řešeny rozpočtovým opatřením na příštím zasedání 

ZM. V současné době nás tlačí čas, protože poslední žádost o platbu musíme podat nejpozději 3. června.  

- Ing. Nechanický k tomu doplnil, že metodika Ministerstva ŽP ČR úplně nekoresponduje s tím, co dělají 

úředníci na SFŽP, kteří o navyšování prostředků mluví už od listopadu. Metodika měla být vydána 

v březnu, ale vyšla asi až ke konci dubna a než se vše zadministrovalo, tak dokumenty dorazily na město až 

20. května.  

- Ing. Králíková se zeptala, proč je na dodatku ke smlouvě uvedeno, že město je zastoupené bývalým 

vedením města?    

- Ing. Nechanický odpověděl, že text dodatku smlouvy je generován z programu Benefill, a byť jsme 

nahlásili jiné zástupce za město, tak dokumenty stále chodí neupravené se jménem bývalého starosty.         

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje dodatek č. 1 ke smlouvě č. 09048321 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí na 

akci Vysoké nad Jizerou – splašková kanalizace a ČOV a pověřuje starostku města Mgr. Lucii Strnádkovou jeho 

podpisem.  

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje zástavní smlouvu č. 09048321 – Z2 na lesní pozemky ve dvou lokalitách „Mlejnka“ a „Petruškovy 

vrchy“ a pověřuje starostku města Mgr. Lucii Strnádkovou jejím podpisem.  

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

7. Diskuse 

- Mgr. Strnádková podala informace o řešení nákupu pozemků od společnosti Fleuriada. Právní zástupce 

společnosti připravuje smlouvu o převodu, ale město zatím nezná výši dluhů, kterými jsou pozemky 

zatíženy. Dokud město nebude mít informace o výši dluhů, tak smlouvu nepodepíše – není např. záruka, že 

dluhy nepřevyšují kupní cenu. Dnes požádala společnost Fleuriada o plnou moc, aby si sama mohla zjistit, 

kolik je dluhů na pozemcích. Druhá informace se týkala podání žaloby od Města Jablonce nad Jizerou, 

které si nárokuje na Městu Vysoké nad Jizerou polovinu historického majetku zaniklých obcí Tříč a 

Sklenařice. Dle jejího názoru nejen, že se Město Jablonec nad Jizerou nepřihlásilo v zákoně daném termínu 

o žalovaný majetek, ale nepřihlásilo se ani o majetek ve svých katastrech (Bratrouchov, Buřany, Horní 

Dušnice, Jablonec nad Jizerou). Věc je v řešení. Datum 31. 03. 2013 (zákonem dané datum pro uplatnění 

nároku na zápis vlastnického práva k nemovitostem do majetku obcí) by mělo být pro soud rozhodující, 

kdy právo a nárok na získání majetku pro obce propadlo. Může nastat situace, že tento majetek pak bude po 

nás nárokovat stát.  

- Ing. Pohanka se zeptal, zda existuje nějaký precedens nebo představa, jak by žaloba mohla dopadnout.  

- Mgr. Strnádková odpověděla, že žalobce argumentuje tím, že podobný případ řešil Nejvyšší soud. Podle ní 

se však jednalo o spor podle předchozí právní úpravy, vtip je v tom, že po platnosti zákona, který stanovil 

datum 31. 03. 2013, žádný takový spor řešen nebyl.  

- Ing. Zelinková se zeptala, zda město může hospodařit v lesích. 

- Mgr. Strnádková odpověděla, že zatím ano. Žádné předběžné opatření nepřišlo.  
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- Ing. Zelinková se zeptala, na jak dlouho je napsaná zástavní smlouva na lesy.    

- Mgr. Strnádková odpověděla, že půjčka byla sepsána na 10 let.  

- Ing. Nechanický k tomu dodal, že splácet se začalo v letošním roce, takže zbývá 9,5 roku.       

- Ing. Nechanický podal informace o dotacích pro město. Na zítřejším zasedání zastupitelstva kraje jdou ke 

schválení obě žádosti, které byly podány na vybavení JSDHO ve výši 56.532 Kč. Město bohužel nedostane 

příspěvek od Libereckého kraje na Vysockou pouť – zde byl úspěšný DS Krakonoš. Ministerstvo 

zemědělství městu schválilo žádost o rekonstrukci hřbitovní zdi. Pokud předložíme uznatelné výdaje ve 

výši 760.000 Kč, tak 535.000 Kč z toho budou dotační peníze. Město se dále domnívá, že bude úspěšná 

žádost o dotační prostředky na rekonstrukci vodovodu divadla dolů ke Tříči a na starovačce ke Tříči a dále 

je počítáno s finančními prostředky z Ministerstva kultury ČR na dobudování altánku na náměstí.   

- Mgr. Michal Jakl pozval všechny na „Čtvrtou vysockou muzejní noc“ 03. 06. 2016 v 18:00 hodin do 

Vlastivědného muzea.       

 

8. Závěrem 

Závěrem jednání starostka Mgr. Lucie Strnádková poděkovala přítomným zastupitelům a veřejnosti za účast, 

popřála všem hezký zbytek dne a dále uvedla, že následující řádné jednání zastupitelstva by se mělo konat 

27. června 2016. 

 

Jednání skončilo v 18:30 hodin.  

Přítomni byli 4 občané. 
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USNESENÍ: 

230. ZM schvaluje program jednání. 

231. ZM schvaluje návrhovou komisi ve složení předseda Ondřej Nosek, členové Jan Nosek, Ing. Markéta 

Zelinková, ověřovatelů zápisu ve složení Bc. Vladimír Jindra, Ing. Roman Čivrný a zapisovatele Ing. Jiřího 

Bartoše. 

232. ZM schvaluje zápis z veřejného zasedání zastupitelstva města ze dne 25. 4. 2016. 

233. ZM bere na vědomí plnění rozpočtu města Vysoké nad Jizerou k datu 31. 3. 2016. 

234. ZM schvaluje dodatek č. 1 ke smlouvě č. 09048321 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 

prostředí na akci Vysoké nad Jizerou – splašková kanalizace a ČOV a pověřuje starostku města Mgr. Lucii 

Strnádkovou jeho podpisem. 

235. ZM schvaluje zástavní smlouvu č. 09048321 – Z2 na lesní pozemky ve dvou lokalitách „Mlejnka“ a 

„Petruškovy vrchy“ a pověřuje starostku města Mgr. Lucii Strnádkovou jejím podpisem. 

 

 

Ve Vysokém nad Jizerou dne 30. 5. 2016 

 

 

 

Ověřovatelé: .................................................     ................................................. 

  Bc. Vladimír Jindra     Ing. Roman Čivrný   

 

 

 

    

Starostka:  .................................................   Místostarosta: ................................................. 

                       Mgr. Lucie Strnádková                Ing. Jaroslav Nechanický 


